
 

 

 - 1 - 

 

Ahoj skiklubáci, 

 

 

sezóna 21-22 skončila. Takřka po dvou letech opět všichni trénovali 

a závodili bez jakýchkoliv opatření a zákazů. Z covidové pandemie 

nám zůstal pouze úbytek kondice dětí a někde i stopy lenosti. 

Závodily a trénovaly všechny kategorie od myšáků až po juniory,  

 

Opět se rozjel osvědčený tréninkový program na Pitztale, Stupavě, 

Koutech a Fajťáku včetně letních kempů. Pro žáky byla letošní 

závodní sezona hektická. Ročníky 08 – 09 musely závodit hned od 

začátku sezony, aby si najely základní body do žebříčku závodníků. 

Již tehdy bylo vidět, že kvůli velkému počtu závodů nebude dostatek 

času na kvalitní lyžařský trénink. Sezonu nám zkomplikovaly také 

jarní prázdniny v březnu, kdy jsme před závody dali přednost 

tréninku na Pitztale. Každý výpadek kvůli škole nebo nemoci, byl na 

dětech vidět. Také se v této sezoně ukázalo, že pokud chceme 

dosahovat dobré výsledky, musí se tento sport dělat naplno a 

s maximálním nasazením. Tento pocovidový rok můžeme považovat 

za úspěšný. Standa s Katrin v repre, vítězství na Skiinterkritériu 

v Říčkách, 3 zlaté a 1 stříbrná na MČR a 4.místo v týmech 
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v Českém poháru. Předžáci získali v hodnocení týmů v Madeja cupu 

celkově 2.místo, junioři získali 2 medaile na MČR a  pod hlavičkou 

Komety vyhráli Český pohár dospělých. 

 

 

 

HODNOCENÍ SEZÓNY 

 

Junioři  

 

Pod trenérskou taktovkou Viktora odzávodili junioři celkem 

vydařenou sezonu. Stálicemi byli Adam s Oskarem, Adam získal 

medaili na MČR mezi dospěláky i juniory, Oskar byl čtvrtý ve 

slalomu mezi dospělými. Se zraněním se potýkala Terka a Mattia, 

velmi dobré výsledky zajela Vendy, zkušenosti mezi dospělými 

získávala Anet a Robin.  Vrcholem pro Vendy a Oskara byla 

reprezentace na Evropské olympiádě mládeže ve Finsku. 

Skiklubácká juniorská základna opět vyhrála pro Kometu Český 

pohár dospělých. Po Viktorovi přebírá do další sezony juniorský tým 

Tomáš . 

 

Žáci 

Naše děti v žákovské kategorii tradičně patřili k nejlepším 

v republice. Standa vyhrál co se dalo a stal se nejlepším žákem 

v ČR, získal 2 zlaté a 1 stříbrnou medaili na MČR, Katrin měla lepší 

první polovinu sezony, vyhrála Skiinterkriterium v Říčkách a pak se 

jí držela nehorázná smůla. Vycházející žákovskou hvězdou se stává 

Mates, který na MČR vyhrál zlatou medaili ve slalomu a bude naším 

žolíkem do příští sezony. Spolehlivě bodovala děvčata 06, obě 

Lucky, Aňa, závody si užila Nikča, svůj standard odzávodil Adam a 

pochvalu si zaslouží i Alex. V ročníku 07 se výrazně prosadila Linda 

s Klárkou a konečně i Esťa s Terkou začínají vystrkovat růžky. Mezi 

kluky doplácí na nedostatek agresivity šikovný Dan S. a určitě 
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bojovnost a úsilí chybí k dokonalosti Milošovi s Kubou.  Mezi 

mladšími se na začátku sezony prosadila Lucka, ale pak jakoby jí 

došly síly. Klárka s Natálkou se otrkávaly, Franta s Jéňou a Danem 

V.  musí hned od léta máknout, pokud nechtějí zůstat průměrní. 

 

 

Předžáci 

Davča, Tobik, Lukáš,Vítek, Mates, Sára a Sofča se jevili jako silná 

skupina. Na závodech však dosahovali pouze dílčích úspěchů, roční 

závodní pauza je poznamenala. Přitom lyžařsky jsou na tom velmi 

dobře. Moc také nefungovala týmová chemie. Z mého pohledu 

v této kategorii bylo mnoho rušivých momentů, které ovlivnily 

výkonnost dětí. I přes to se tým umístil v Madeja cupu na 2.místě. 

V žákovské kategorii musí všechny děti opět začít šlapat jako tým. 

obdobně to platí i pro talentované děti roč. 2011. 

 

 

Přípravka a myšáci 

Po covid pauze to děti z této kategorie měly nejtěžší. Rok a něco se 

skoro k ničemu na lyžích nedostaly, ale přitom vyrostly a bez 

pořádné přípravy a tréninku hned skočily do závodů. Tady máme 

velký dluh, který je potřeba rychle napravit jak v kondici, tak i na 

lyžích. Ale i v této kategorii to již není kroužek, ale příprava na 

dětský výkonnostní sport.  
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Žákovskou kariéru končí 

 

Standa Kovář, Adam Komárek, Alex Lukscheider, 

Katrin Kudělásková, Anna Galvasová, Lucka 

Krčková, Lucka Očkayová, Nikča Cardová,  

 

díky byli jste super, přejeme hodně úspěchů 

v juniorské kategorii. 

 

 

 

Tato sezona se Ski klubákům  vydařila. Získali jsme další úspěchy a 

zkušenosti, posílili juniorský tým, připravili nové naděje do dalších 

let. Z pohledu všech kategorií jsme jako tým určitě lyžařsky nebyli 

marní. 

Ukázala nám ale také to, že děti na sebe přestaly být tvrdé a mnohé 

z nich přestaly mít hlad po úspěchu. Tak co s tím rodiče a trenéři 

uděláme?  

Největší úkol současnosti – odstranit lenost, pohodlnost, vybudit 

opět motivaci k přirozenému pohybu, získat chuť do života a snahu 

stát se opět co nejlepšími. 
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STŘÍPKY – SKI KLUBU „SKI BLESK“ 

  SKI KLUB V POCOVIDOVÉ SEZÓNĚ 

 Odchovanci Victorky získali hattrick v Českém poháru 

dospělých pro Kometu 

 V repre týmu ČR letos startovali Standa, Katrin a Mates čtvrtý 

ve Škofa Ljoce ve slalomu  

 Vendy, Oskar a Mates Galvas reprezentovali ČR na EYOF ve 

Finsku 

 Standa Topolino nevyhrál, ale přesto neměl doma konkurenci  

 Večírky rodičů už nejsou tak dynamické 

 Tréninkové středisko St. Michael – letos jsme se tam nedostali    

 Vendy K odchází studovat a snad i závodit do Kanady 

 Maturoval Adam K a začíná studovat FSpS, že by nový echt 

trenér  

 Pekař Teša je super trenér, děti ho mají rádi 

 Na jarním Pitztale se objevila skikrosařka Klára v roli trenérky a 

děti z ní byly paf 

 Michelinská hvězda Skiklubu má mnoho hvězdiček a nemění 

majitele 

 Březen a duben na Pitztale byl bezva 

 Milčino skialpové družstvo se rozrostlo – Lukáš, Hanka,  

Slávka, Jarek, Vlaďka, Marek a Romana 

 Tenisový turnaj Ski klubu 2021 – nekonal se, nejsou tenisti 
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 Letos opět Chorvatsko a vodní lyže asi naposled 

 Trenér Tomáš, projel Švédsko, Finsko, pak RKZ s Katrin a 

Standou, nakonec skončil v advokátní praxi v Praze – moc díky 

za odvedenou práci ve Ski klubu  

 Fišerka odvedla skvělou práci, je po generálce, ne vždy se k ní 

děti chovaly pěkně 

 V Café 3440 jsme byli po celý rok váženými hosty 

 Od června na Pitztale nový vláček 

 Smolařem roku letos Franta C. senior 

 Uměleckým zážitkem bylo vánoční vystoupení rodičů 

v Koutech a tanec gejš v Šafrcu 

 Byla to 33.sezona Ski klubu 

 

 

Nejlepší závodníci Ski klubu v sezoně 21 – 22 

 

St.žáci:         Katrin Kudělásková, Standa Kovář 

 

Ml.žáci:       Lucka Čermáková, Mates Gross 

 

Předžáci:     Monča Klegová, David Očkay 

 

Přípravka:   Stella Nekudová, Gabča Chodák 
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PERSPEKTIVY SKI KLUBU NA ROK 2022 - 23 

 Každý závod dávat naplno  

 V každém závodě útočit na stupně vítězů  

 Uspět na závodech i s juniorským týmem  

 Přesvědčit děti k pravidelné tréninkové docházce i 

k pravidelnému cvičení doma  

 Vybavit děti doma posilovacími prostředky (1kg 

činky, gumový kroužek, švihadlo, gymbalón, 

bossa, posilovací gumy) 

 V letní přípravě se zaměřit na trénink dynamiky, 

speciální rychlosti a koordinace, slabiny velké 

skupinky našich dětí a také vytrvalosti 

 Používat v tréninkovém procesu moderní 

prostředky videotechniky 

 

Příští sezóna je nachystána, 2010 začínají od nuly, 

musí šlápnout do začátku. Žáci budou opět muset 

bojovat o nominace do RKZ a MČR bude na Klínovci. 

Letos také v lednu Olympiáda dětí a mládeže ve 

Špindlu. S předžáky se více budeme věnovat tréninku 

slalomu a u těch nejmenších se ještě více zaměříme na 

jejich individuální techniku.  
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PLÁN  SOUSTŘEDĚNÍ  2022 – 2023 

 

 Červen   18. - 25. Soustředění Pag 

 Červenec 17. - 22. Soustředěn Šafránkův mlýn 

  Srpen   15. - 19. trénink SL hala Neuss 

  Srpen      26. - 31. Soustředění Kouty 

  Září        24. - 28. rozjezdový Pitztal 

 Říjen         8. – 13. Pitztal?? 

  Říjen   23. - 28. Pitztal I. 

  Listopad 20. - 25. Pitztal II. 

  Prosinec 11. -  15. Moninec  

  Prosinec 18. - 22. Soustředění Kouty 

  Březen   14. - 18.  Jarasy Pitztal  

  Duben    23. – 28. Pitztal   
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DRUŽSTVA: 

junioři 

Klíma Adam, Klíma Oskar, Mikulíková Terka, Čermák Robin, 

Stračárová Aneta, Perissinotto Mattia, Kovář Standa, Nováček 

Adam, Komárek Adam, Lukscheider Alex, Kudělásková Katrin, 

Macuráková Melissa, Krčková Lucie, Očkayová Lucie 

žáci starší (07 - 08 ) 

Svoboda Miloš, Kopecká Ester, Cimmerová Alena, Pinková Klárka,   

Švihálková Tereza, Wechslerová Linda, Mates Gross, Sobotka Dan, 

Čermáková Lucka, Carda Jakub 

žáci mladší (09 - 10) 

Melicharová Klára, Cimmer František, Friml Jan, Voslář Dan, 

Kyánková Natálka, Kovář Mates, Nekuda Tobiáš, Očkay David, 

Pávek Lukáš, Svoboda Vítek, Suchomelová Sofie, Krejčířová Sára, 

předžáci (11 - 12)  

Janda Tomáš, Kachlík Oskar, Klegová Monika, Krapová Thea,  

Šantavý Jindřich, Piro Amélie, Čermáková Ema, Cimmer Martin, 

Chodák Gabriel, Valeš Vojta, Koutný Mates 

přípravka (13-14) 

Očkayová Julča, Chodák Samuel, Nekudová Stella, Šantavá 

Mariana, Indrová Justýna, Gross Hugo, Piro Alexie, Havelková 

Sofie 

myšáci  (2015 a mladší ) 

Hofrichter Mates, Janík Kryštof, Jarý Michal, Goold Edík, Kyánek 

Vojta, Zatloukalová Klára,Chodáková Ráchel, Maradová Kristýna, 

Koutný Kuba 
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 A léta běží 

 

Letos je to již 33 let kdy jsme s Jarkem založili Ski klub.  Je 

to už pěkná řádka let a za tu dobu se vše nějakým způsobem 

posunulo a změnilo. 

 

Doprava – na Pitztály jezdili všichni  busem, děti i 

rodiče.Tatínci se na společnou desetihodinovou jízdu těšili, 

někdy jim to uteklo tak, že než se na Pitztále rozjaření 

vykulili z busu na Sabrinu, děti jim již stlaly postele, aby se 

do nich mohli bezpečně překulit 

 

Nyní mají někteří rodiče pocit, že pokud to nedají za 6 hodin, 

něco jim rozhodně uteče. 

 

Strava -  v kuchyni byli služby rodičů,  při flašce červeného 

se vymýšlely neuvěřitelné recepty a tzv. lepeňáky, které se 

chystaly  na svačinky  dodnes vyvolávají  u tehdejších dětí 

nechuť k čínskému zelí. 

 

Dnešní catering  Katčiných svačinek krevetami počínaje a 

palačinkami  konče, to před lety bylo v kategorii science 

fiction  

 

Bydlení – Kozí horka,  to byly chatky zarostlé v lese, suché 

záchody, pavučiny – ale hřiště stále v permanenci, utkání při 

umělém osvětlení v košandě, na inlinech a ... 

 

Bohuželdnesí děti vyháníme z chatek a pokojů od mobilů a 

počítačů 
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    Haus – rozvrzené postele, sociálky na chodbě ale nikdo 

děti neokřikoval  a zažily společně spoustu her, honiček a 

večer  jsem jim chodila číst nebo  vyprávět horory. 

 

Dnes děti v dvojlůžkových pokojích zapínají telku hned jak 

přijdou z lyžování , společnou zábavu moc nevyhledávají.  

Večer  už jen chodím kontrolovat, kdo má pod peřinou mobil 

nebo noťas. 

 

Trenéři – začínali jsme s 12 dětmi Jarek a já. Postupně se 

přidávali i rodiče. Nejdéle vydržel Radek Vecheta. Radku, 

díky.  

 

Nyní máme trenéry z vlastntích řad a je to super. Vrací nám 

vše, co jsme do nich vložili a toho si moc vážíme. 

 

Vybavení – začínali jsme s pár tyčemi a v roce 1991 jsme 

začali spolupracovat s firmou Fischer. 

 

 Nyní máme vysílačky, brusky, videotechniku, balíky tyčí a 

pro firmu Fischer jsme již váženými zákazníky. 

 

Doba se prostě mění, nemůžeme se zastavit v čase a jsme 

rádi, že můžeme být součástí těchto změn. Ale přesto by 

bylo fajn, kdyby byla snaha některé negativní jevy tj. 

elektronika, pohodlnost, lenost, které dětem neprospívají 

odstranit.   

 

                                                 Milča 
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PODĚKOVÁNÍ 

Moc děkujeme všem trenérům a cvičitelům – Radkovi,  

Martině, Barči O, Adamovi H., Šimonovi, Tomášovi, Petře, 

Tešovi,Viktorovi, Ondrovi, Danům J + W, Adamovi K., 

Fildovi, Kryštofovi a také všem rodičům, kteří se svojí účastí 

na soustředěních podíleli na činnosti Ski klubu v této sezóně 

a díky tomu mohly děti kvalitně trénovat.  

 

 

Poděkování patří manželům Čermákovým - Stavoprojekta a 

COPYCENTRUM.cz za tisk ročenky a finanční příspěvek na 

mikiny, Romanovi Kopeckému za finanční příspěvek na 

mikiny pro skiklubáky, Laďovi Jarému za podporu dopravní 

logistiky Victorky, Katce Horáčkové za skvělý catering ve 

Skiklubu 

 

Děkujeme MUDr. Martinovi Stračárovi a Lei Janákové za 

spolupráci v oblasti lékařské péče o mladé závodníky a 

trenéry Ski klubu Victoria Brno.   

 

 

 
Sestavili: Milča a Jarek  

Foto:  Archiv 

Obálku navrhla a vydala: Martina 

Vydalo: Ski team Victoria Brno 

Náklad:  85 výtisků 


